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 یکی از معدود تولیدکنندگان پروفیل یو.پی.وی.سی 
حاضر در نمایشگاه، گروه صنعتی پتروپویاگرانول آریا بود 
ــعه فعالیت های خود، سعی دارد  که در راستای طرح توس
ــگاهی خود را به شکل دائمی در سال 94  تا حضور نمایش
ــروش و بازاریابی گروه  ــیبانی مدیر ف ــظ کند. فرید ش حف

صنعتی پتروپویاگرانول آریا تولیدکننده پروفیل های یو.پی.وی.سی با نشان تجاری بست 
ــاختمان و صنایع وابسته به آن را با هدف تداوم حضور در  ــگاه س ویژن حضور در نمایش
ــوان کرد. وی همچنین  ــگاه نوظهور عن ــاختمان از این نمایش کلیه بازارهای صنعت س
اضافه کرد: بلافاصله بعد از نمایشگاه در و پنجره تهران پیشنهاد حضور در این نمایشگاه 
عنوان شد، پس از بررسی متوجه شدیم تعدادی از شرکت های پنجره ساز طرف قرارداد 

ــگاه حضور دارند. وی افزود: برگزاری نمایشگاه در مصلی بزرگ  ــت ویژن در نمایش بس
ــی بسیار مناسب است و نهایتا اولین دوره برگزاری آن سبب  تهران که به لحاظ دسترس
شد تا مدیران این گروه صنعتی مجاب به شرکت در نمایشگاه شوند. مدیر فروش بست 
ــئولین برگزارکننده،  ــانی مناسب از سوی مس ــاره به عدم اطلاع رس ویژن در ادامه با اش
تصریح کرد: متاسفانه این نمایشگاه انتظار مارا برآورده نکرد، اما می توان امیدوار بود که 

در ادوار بعدی، این مشکلات برطرف شود. 
ــیبانی با طولانی توصیف کردن مدت زمان این نمایشگاه تشریح کرد: روزی  فرید ش
10 ساعت در 5 روز نمایشگاهی نکته ای ست که برای اولین بار در این نمایشگاه شاهد 
ــده و زمان بازدید در نهایت 8  ــگاه ها غالبا در 4 روز برگزار ش ــتیم. چراکه نمایش آن هس

ساعت است.

  نمایشگاه انتظارات را برآورده نکرد

نمایشگاه های رنگارنگ ساختمانی، تکرار یا ابتکار

ره:
شـا

ا

شـاید ایران از معدود کشـورهای جهان باشـد که در آن نمایشـگاه های با عناوین مختلف اما با زمینه فعالیت مشـابه برگزار می شـود، 
نمایشـگاه هایی که البته گاه به دلیل تخصصی بودن با اقبال خوب و گاه به دلیل تکراری بودن و نداشـتن اهداف مشـخص با اسـتقبال 
ضعیف شرکت کنندگان و بازدیدکنندگان مواجه می شوند. ماهی که گذشت مصلی تهران شاهد یک نمایشگاه بود، نمایشگاهی با عنوان 
صنعت ساختمان و صنایع وابسته آنهم 3 ماه مانده به نمایشگاه بین المللی صنعت ساختمان تهران. آیا نمایشگاه های مختلف در زمینه 
صنعت سـاختمان نشـان از رونق سـاخت و ساز و رقابت شدید بین شرکت ها برای در اختیار گرفتن سـهم بیشتر از بازار دارد یا اینکه 
در نتیجه رکود چندسـال اخیر در صنعت سـاختمان، برخی به این باور رسیده اند که با حضور در نمایشگاه های مختلف، سطح توانمندی 
خود را به نمایش بگذارند. نمایشگاه ساختمان و صنایع وابسته البته با اقبال خوبی از سوی فعالان صنعت در و پنجره مواجه نشد و از 
183 شرکت حاضر در نمایشگاه ساختمان مصلی تهران تنها تعداد محدودی شرکت از صنعت در و پنجره های دوجداره حضور داشتند. 

گزارش گفتگوی پنجره ایرانیان از این نمایشگاه را بخوانید:
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ــرکت گنووین   ــی مدیرفروش ش ــدی تاج دین  مه
ــی و نماینده  تولید کننده در و پنجره های یو پی وی س
ــاختمان و صنایع وابسته را  شرکت سیندژ نمایشگاه س
ــت و  ــاختمان دانس تحت تاثیر صنعتِ به خواب رفته س
ــگاه آغاز شد، متوجه  ــت: پس از اینکه نمایش ابراز داش

شدیم شرایط چیزی ورای تصورات و انتظارات ماست. وی با ابراز تاسف از رکود در 
ــازان و فعالان این حوزه را در نشات  ــاختمان، تامل و سکون انبوه س بازار صنعت س
ــمرد. وی خروج از این بحران را نیز در گرو مذاکرات و  ــرایط موجود برش گرفته از ش

توافق هسته ای عنوان کرد. 
ــال خوبی برای صنعت ساختمان باشد.  ــال 94 س تاج دینی ابراز امیدواری کرد س
ــمرد و اضافه  ــگاه را به جهت حفظ اعتبار برند برش وی هدف از حضور در این نمایش
ــگی در نمایشگاه ها حفظ اعتبار برند است،  ــتاوردهای حضور همیش کرد: یکی از دس
ــت، اینکه میلیون ها  ــگاهی این مهم را به دنبال نخواهد داش اما حضور در هر نمایش
ــبی کسب نکنیم، باعث می شود که با مشکلات  تومان هزینه کنیم ولیکن بازار مناس
ــرکت گنووین ضمن عنوان این مطلب که  ــویم. مدیر فروش ش عدیده ای روبه رو ش
ــگاه درو پنجره نداشته است،  ــرکت در این نمایشگاه فرقی با نمایش ــبد کالای ش س
ــا رونمایی از محصول  ــن بازار نه چندان پررونق ب ــح کرد: گرچه حضور در ای تصری
جدیدی، مصادف نبود، اما باید عنوان کنم، در حال حاضر همکارانم در شرکت سیندژ 
ــعه این شرکت  ــتند و به زودی با اجرای طرح توس ــی هس درحال تغییر تحول اساس

دگردیسی عجیبی را شاهد خواهیم بود. 
ــانی مناسب این نمایشگاه عنوان کرد: تجربه  ــاره بر عدم اطلاع رس تاج دینی با اش
ــگاه  ــتقبال از نمایش ــود، اس ثابت کرده دو روز پایانی با تعطیلات آخر هفته مقارن ش
ــرایطی که زمان بازدید هم بسیار طولانی است، عملا شاهد آن  ــت، اما درش بهتر اس
ــود. این فعال  ــگاه یافت نمی ش ــب بازدید کننده ای در نمایش ــتیم که 6 تا 8 ش هس
ــت و افزود: تجربه به ما ثابت  ــگاهی گنووین را هدفمند دانس صنعتی حضور نمایش
ــرد: با توجه به  ــرد. وی در خاتمه اظهار ک ــگاه ها را باید گزینش ک ــرده که نمایش ک
ــیندژ در شهرهای مختلف، سعی داریم استان هایی مقصد بعدی  بازار پروفیل های س

نمایشگاهی ما باشند که بازار پروفیل سیندژ در آن رونق بیشتری داشته باشد. 

ــرکت پنجره  ــادات، مدیرعامل ش ــود س  اما محم
ــی را عنوان می کند.  ــلا متفاوت ــا، نظر کام ــت آری صنع
ــگاه را نسبت به نمونه های دیگر آن در  وی این نمایش
ــته و عنوان کرد: این  ــته موفق تر دانس سال های گذش
نمایشگاه با وجود زمان بازدید طولانی که دارا می باشد، 

ــت، حتی تاریخ برگزاری آن با توجه به اینکه در فصل بهار که  ــگاه خوبی اس نمایش
ــب و جالب توجه است. سادات با اشاره به  ــاخت و ساز می باشد، بسیار مناس فصل س
ــگاه را نیز خوب توصیف کرد. مدیرعامل  ــاخت و ساز، استقبال از این نمایش رکود س
پنجره صنعت آریا، با عنوان این مطلب که تا 50 درصد به اهدافمان دراین نمایشگاه 
ــت. سادات  ــگاه اس ــیده ایم و چند پروژه انبوه تاکنون نتیجه حضور در این نمایش رس
ــم انداز نامناسبی در آینده دانست و شکستن  وضعیت کنونی بازار صنعت را گواه چش
و پایین آوردن قیمت پنجره در نتیجه تولیدات بی کیفیت را از جمله عوامل تاثیرگذار 
ــت اتهام خود را به  ــر آینده صنعت عنوان کرد. مدیرعامل پنجره صنعت آریا انگش ب
سمت کارگاه های خرد و غیراستاندار نشانه رفته و علت این نابسامانی را در تولیدات 

این کارگاه ها عنوان کرد. 

ــتاطرح،  ــرکت ایس ــری، مدیرعامل ش ــی صف  عل
ــت:  ــی معتقد اس ــده پنجره های یو.پی.وی.س تولیدکنن
ــت از نمایشگاه ها در  ــازندگان امروز با وجود این دس س
هر استانی با تدبیرتر از گذشته عمل می کنند، چرا که با 
تکیه بر اطلاعات به دست آورده از این نمایشگاه ها در 

ــوند و کالای مورد نیاز خود  ــتقیما با تولیدکننده وارد مذاکره می ش فصل کار خود مس
ــگاه های تخصصی  ــت اول تهیه می کنند. وی با تاکید براینکه برگزاری نمایش را دس
دست دلالان و واسطه گران سودجو را کوتاه می کند، تاکید می کند: تا 60-70 درصد 
به اهدافمان در نمایشگاه رسیده ایم. به گفته او، حذف واسطه و ارائه و عرضه مستقیم 
کالا به مصرف کننده را از جمله اهداف ایستاطرح در این نمایشگاه است. مدیرعامل 
ــتاطرح، تبلیغات تلوزیونی و شهری ، اطلاع رسانی نامناسب و مواردی از  شرکت ایس
ــگاه دانست و ابراز امیدواری کرد که در  ــت را از جمله ضعف های این نمایش این دس
دوره های بعدی به عنوان تنها نمایشگاه بهاره این صنعت مشکلات حذف شود. وی 
شروع سال را زمان مناسبی برای نمایشگاه دانست و اضافه کرد: پروژه های عمرانی 
هنوز شروع نشده اند و مهندسین و فعالان ساخت و ساز زمان کافی جهت بازدید در 
اختیار دارند، با این شرایط نمایشگاه مستلزم پختگی بیشتری می باشد و برگزاری آن 

جای خود را باید پیدا کند. 

ــده  تولیدکنن ــرکت  ش ــل  مدیرعام ــرخ،  ف آرش   
پنجره های دوجداره آلومینیومی با عنوان پنجره دیبا به 
عنوان حامی بزرگ نمایشگاه ساختمان و صنایع وابسته 
در خصوص حضور همیشگی این برند برجسته در کلیه 
ــگاه ها مرتبط و ورود به بحث اسپانسر شدن آنها  نمایش

ــاله را اجرا کردیم  ــریه پنجره ایرانیان گفت: یک برنامه تبلیغاتی 5 س به خبرنگار نش
که اکنون در سال پایانی آن قرار داریم و به واسطه این برنامه، پنجره دیبا در عرض 
ــته و برتر پنجره های آلومینیومی محسوب  ــال به عنوان یکی از 10 برند برجس 5 س
ــد. وی می افزاید: نباید فراموش کرد در شرایطی که نام شما در راس یک  خواهد ش
مجموعه جلوه می کند، به جهت حفظ اعتبار و ارتقاء برندتان برخی هزینه ها اجتناب 
ــت. فرخ می گوید: حضور در همه نمایشگاه ها و در برخی موارد هم حمایت  ناپذیر اس
ــد، از همین  ــان تجاری و ارتقا برندمان می باش مالی از آنها صرفا به جهت حفظ نش
رو بی توجهی به آن یک اشتباه تاکتیک خواهد بود. مدیرعامل پنجره دیبا برگزاری 
نمایشگاه های مختلف را در رونق بازار صنعت در و پنجره مثمرثمر دانست و با بیان 
اینکه برندها برای حفظ جایگاه خود از صرف هزینه هایی چون حمایت از نمایشگاه ها 
ــگاه ها را وظیفه خود می دانیم. وی  ناگزیرند، تصریح کرد: حمایت مالی از این نمایش
اضافه کرد: از این حمایت مالی هرگز متضرر نبوده ایم، اما در مقابل امکانات ویژه ای 
ــت، با این اوصاف از ورود به این بخش و همکاری  هم در اختیارمان قرارنگرفته اس
ــتیم. فرخ پیرامون کارکردهای نمایشگاه های  با شرکت های برگزارکننده راضی هس
ــر از حضور در بین دیگر  ــریه پنجره ایرانیان گفت: به غی ــی به خبرنگار نش تخصص
ــیار حائز اهمیت  ــگاه اقتصادی چون پنجره دیبا بس ــرکت ها، گردش مالی یک بن ش
ــش پنجره دیبا  ــتره تحت پوش ــت. او بوجود آوردن بازارهای جدید و افزایش گس اس
ــگاه عنوان کرد. مدیرعامل پنجره دیبا در خاتمه  را از جمله انتظاراتش از این نمایش
ــگاه صنعت ساختمان  ــگاه در و پنجره تهران تا نمایش اظهاراتش گفت: بعد از نمایش
ــاختمان و صنایع وابسته به  ــت که به واسطه نمایشگاه س تبریز فاصله ای وجود داش

تهران این فاصله به حداقل رسیده است. 

تنها نمایشگاه بهاره صنعت ساختمان  در انتظار بازدید کننده بیشتر 

حمایت پنجره دیبا از نمایشگاه های تخصصی

به نصف اهداف خود رسیدیم 


